
Nieuws uit de Energiegroep 

 

De Hogelandster Energie Coöperatie (HEC) heeft sinds kort elke woensdagmiddag inloopspreekuur in 
het gemeentehuis van Leens. Er is dan ook altijd een energiecoach aanwezig. 
We willen in de kerstvakantie een excursie langs dorpsgenoten organiseren die op het gebied van 
energie al maatregelen hebben getroffen. Dus ben je al (bijna)van het gas af en vind je het leuk om je 
ervaringen te delen, meld je dan aan. De exacte planning volgt nog. 
De HEC heeft een warmtecamera, ben je klant van EnergieVanOns via de HEC dan kun je deze 
warmtecamera gebruiken om warmtelekken op te sporen. 
De gemeente Het Hogeland heeft sinds kort een aantal trainees aangenomen die de energietransitie 
helpen te versnellen. 
In Den Andel is twee jaar geleden een inventarisatie gedaan van het energieverbruik in het dorp en 

wat er voor nodig is om dit te verduurzamen. Vanuit de HEC willen we graag samen met de 

gemeente en dorpsenergie plan maken waarin per woning de huidige situatie in beeld wordt 

gebracht en de mogelijke oplossingen om het energieverbruik te verduurzamen. Bewoners moeten 

daarvoor zelf informatie aanleveren over wat ze al hebben gedaan en wat ze zouden willen. We gaan 

ervan uit dat de gemeente het voortouw neemt. 

Ik ben een paar weken geleden bij een bijeenkomst geweest over de aansluiting van elektriciteit 

afkomstig van wind op zee naar de Eemshaven. Hiervoor moeten (ondergrondse) kabels worden 

aangelegd. Hiervoor zijn een aantal routes in beeld. Eén van de mogelijke routes is door de 

Noordpolder. Meer informatie is hier te vinden: https://www.rvo.nl/onderwerpen/bureau-

energieprojecten/lopende-projecten/pawoz#informatiebijeenkomsten. 

 

Anne Helbig. 
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